

1994年

- 於台北市成立鑫寶發興業有限公司，專營顏染料、添加劑、特用化學品進出口販賣業務。
- Established Sample Fine Enterprise Co., Ltd. (鑫寶發興業有限公司) in Taipei as a specialist importer, exporter, and distributor of pigments, dyestuffs, additives, and specialty chemicals.

2006年

- 在台南市自購土地，建設大型倉庫。
- Purchased land in Tainan to build a large warehouse.

2007年

- 設立中國廣東東莞聯絡處，以便服務更多在中國的客戶。
- Established the Dongguan Office in Guangdong, China to provide services for more customers in China more conveniently.

2012年

- 在汐止購買工業廠房，設立七堵工作室，作為從事產品研發及檢驗中心。
- Purchased factory buildings in Xizhi and established the Qidu Laboratory as the product R&D and inspection center.

2016年

- 設立鷹皇科技有限公司，專業從事特用化學品新產品之市場開發及銷售業務。
- Established Eagle Emperor Technology Co., Ltd. (鷹皇科技有限公司) to specialize in the market cultivation and sales of new specialty chemical products.

2017年

- 為長期在中國深耕發展，自購辦公室作為東莞服務處。
- Purchased property for the Dongguan Office for long-term cultivation of the China market.

2018年6  
月

- 為加強對中南部客戶之服務，設立中南部客戶服務聯絡處，設專人負責。
- Established the central and southern Taiwan liaison office in June for special staff to improve services for customers in central and southern Taiwan.

2018年9  
月

- 在中國與友人合作成立化工團隊，專業從事特用化學品新產品之研發及生產各種功能性加工品，以擴展市場。
- Formed a chemical engineering team with friends in China in September to specialize in the R&D of various new specialty chemical products and manufacture various functional processing products to expand the scope of business.

2024年7月

- 本公司已於2024年7月通過ISO 9001:2015認證，證書編號: ARES/TW/I2407005Q
- The company has passed ISO 9001:2015 certification in July 2024, certificate number: ARES/TW/I2407005Q